英语口语对话交际 英语交际问路口语日常对话篇：指路问路
Conversation 1
A : Excuse me , sir . Is there a barber near here ?
B : Yes , the nearest one is at the third cross of this road.
A : I'm a stranger here . How can I get there , please ?
B : Just walk down the road for a few minutes , and you'll find it on your right .
A : Thank you very much .
Conversation 2
A : Excuse me , please . Could you tell me how to get to the No.10 Middle School?
B : Walk down this road , take the fourth turn to the right . Then you'll see it .
A : Is it far from here to there ?
B : No. It's only about five minutes' walk .
A : Many thanks !
B : Not at all.
Conversation 3
A : Excuse me , sir , could you please tell me the way to Xidan Bookstore ?
B : Yes , of course . Would you like to walk there or take a bus ?
A : Er...Is it far from here ?
B : It's just about ten minutes' walk . Go along this street , on the third cross you'll find it on your left .
A : Then I'll walk . Many thanks .
B : Not at all .
Conversation 4
A : Excuse me , sir , Is this the road to the peace Store?
B : You could get there this way , but it'd be faster to go along the Wort Street .
A : Where's Wort Street , please?
B : Turn right at the third intersection, you'll see the street and then walk along the street to the south.
A : How far is it from the Wort Street ?
B : Just walk for a few minutes , you'll find it .
A : Thank you very much .
推荐阅读：
1.读迷你小对话 学英语口语：第17课 没礼貌的 - 5
2.bec中级商务英语口语备考资料
3.旅游英语口语对话：西海岸旅行
4.英语口语交际常用句子有哪些
5.英语口语练习剑桥少儿英语二级：第23课 我得去看看！
6.英语口语练习剑桥少儿英语二级：第27课 你的兴趣爱好是什么？
7.英语口语练习英文口语中是如何用一句话“安慰他人”
8.英语口语练习_迪斯尼动画英语《飞屋环游记》：我的主人很聪明
9.英语口语交际英语口语对话选择题 （附答案）
10.英语口语交际旅游英语口语对话：伦敦特拉法加广场
